
Benvolguts companys, 
 
 Novament remetem el butlletí Notícies SVN, la ferramenta fonamental de 
comunicació entre la Junta Directiva i el conjunt d’associats, amb la intenció de 
que puga ser del vostre interès, clar i aclaridor, i també, jo crec que d’alguna 
manera ho fa, amb idea de cohesionar la nostra SVN, i fer grup. 
 Enviem aquestes notes ara a la tardor, quan tenim davant nostre un 
període farcit d’actes científics que normalment tenen gran participació per part 
de tots nosaltres. Enguany, a més, la Reunió Anual de la nostra Societat serà 
en Novembre, un poc més avançat l’any d’allò que era usual, i s’acosta a la 
Reunió Anual de la Societat Espanyola de Neurologia, que també recentment 
avançà la seua celebració clàssica del mes de Desembre a finals de Novembre. 
I cal a més afegir que la Lliga Espanyola Contra la Epilepsia celebra la seua 
reunió anual també a València i també al Novembre, concretament la primera 
setmana. Així és que enguany Novembre és un mes particularment carregat de 
reunions científiques, per a les que devem estar ben atents i que pensem seran 
ben profitoses. 
 Com a particularitat, la nostra Reunió Anual inclou, com sabeu, un breu 
espai per a la celebració d’una Assemblea General Extraordinària per adequar 
els estatuts a la llei vigent, la Llei Orgànica 1/2002 reguladora del dret 
d’associació. Si penseu que no estareu presents a l’Assemblea al moment de la 
votació, la Junta Directiva vol demanar-vos que delegueu el vot a un soci de la 
vostra confiança, o a algun membre de la Junta si esteu d’acord amb la nostra 
proposta, per a que l’Assemblea acomplisca la seua missió. Podeu fer servir la 
carta de delegació que adjuntem en el butlletí. 
 També adjuntem una nota d’actualització del compte corrent on tingueu 
domiciliada la quota de la Societat per regularitzar aquest aspecte del 
funcionament de la Societat, que els últims anys està tàcitament ajornat per 
motius tècnics dels bancs, en ser obligatòria la identificació dels comptes 
corrents amb vint dígits, i donat que no preveiem especials necessitats 
financeres.  
 La Junta Directiva ha anat elaborant diversos documents de divulgació, a 
l’estil de preguntes i respostes, sobre temes de salut freqüents a les consultes 
de Neurologia, tal com vam informar que era la nostra intenció durant la 
passada Assemblea. Tot el conjunt de materials divulgatius, presentats com un 
cos comú, el volem presentar a la Conselleria de Sanitat mitjançant el Institut 
Mèdic Valencià i que puga constituir un bloc d’informació divulgativa per als 
malalts que reba el suport institucional no només de la nostra Societat sinó 
també del nostre Govern. Encara que el conjunt sencer està encara per ultimar, 
a la web de la Societat Valenciana de Neurologia estan accesibles un bon 
grapat de documents. Convidem tots els socis a difondre la iniciativa, bé 
imprimint-los per facilitar-los als pacients, bé indicant als interessats on poden 
trobar-los. 
  D’altra banda, un fet important els últims mesos ha sigut l’aprovació de 
l’ús de l’rt-PA com a tractament de l’ictus agut, l’autorització de la trombolisi a 
l’ictus. Amb això s’obre una ocasió de creiximent d’activitat en un dels grans 
troncs de l’assistència al malalt neurològic que des de la Junta pensem que hem 
d’aprofitar. Per això vam convocar una reunió ad-hoc i elaborat posteriorment 



un document de recomanacions sobre l’ús d’aquest tractament. El document no 
té tant una finalitat de ser científicament exacte com de aportar un marc de 
discussió de l’assumpte que siga comú per a tots nosaltres i que puga ser 
aprofitat per als neuròlegs responsables de la seua correcta aplicació com el 
document en el que puguen recolzar les seues apreciacions sobre allò que s’ha 
de fer davant esta possibilitat en el seu entorn de treball concret. Pensen que 
pot ser útil en aquest objectiu. I la nostra intenció és presentar-lo davant la 
Conselleria de Sanitat per a que puga conèixer l’entrellat des del punt de vista 
dels neuròlegs valencians. També l’hem remés per a que puga estar disponible 
a la web. En el present butlletí el Dr. Daniel Geffner en fa un resum del 
document en una nota. En una altra nota, comentem breument la previsible 
desaparició del popular preparat farmacèutic Epilantin, segons ens va 
informar el nostre Govern. I, per últim, el Dr. Jaume Morera ens presenta un 
esquema del funcionament del Centre de Diagnòstic Precoç de la Malaltia 
d’Alzheimer de Sant Vicent del Raspeig, centre que resulta una aplicació 
peculiar del Pla d’Atenció Integral a les Demències (PAIDEM) de la SVN elaborat 
en 2001, que està accessible sencer i complet a la nostra web, i que va ser 
redactat pel mateix Dr. Morera. Podem recordar que la pròpia posta en marxa 
del centre va ser expressament recolzada per la nostra Societat.  
  Només vull, abans de acabar, animar-vos a participar activament en la 
nostra Reunió i en l’Assemblea, com a poc com a les altres Reunions importants 
i properes del mes de Novembre, i també a aprofitar com vosaltres millor vegeu 
les iniciatives que la Junta Directiva posa a la vostra disposició. 
 
 Rebeu un salut ben cordial del vostre president, 
 
Miquel Baquero 


